

REQUEST FOR STANDING OFFER AGREEMENTS 1000171188 AND 1000173554

QUESTION 1:

a) The mandatory requirements (M3) include summaries and references letters for three projects. May I confirm that multiple call-ups for separate projects under one standing offer agreement will qualify? or do we need projects under 3 different SOAs?

The project reference letters for mandatory requirement M3 may refer to three individual call-ups for separate projects under the same standing offer agreement.

b) Are the letters required in M3 letters from clients or project summaries/references prepared by the bidder?

The project references requested for mandatory requirement M3 should take the form of a signed reference letter from the client for whom the services were provided.

c) If letters from clients, how is the 1000 word limit calculated

The 1000 word limit for the project reference letters will be calculated using the electronic version of the document provided by the bidders. It will include all text except headers and footnotes.

DEMANDE D'OFFRES A COMMANDES 1000171188 ET 1000173554

QUESTION 1:

a) Les exigences obligatoires (O3) comprennent des résumés et des lettres de référence pour trois projets. Puis-je confirmer que de multiples commandes subséquentes pour des projets séparés dans le cadre d'une convention d'offre à commande seront admissibles? Ou ai-je besoin de projets dans le cadre de trois conventions d'offre à commandes (COC) différentes?

Les lettres de référence de projet pour l'exigence obligatoire O3 peuvent renvoyer à trois commandes subséquentes individuelles pour des projets séparés dans le cadre de la même convention d'offre à commandes.

b) Les lettres demandées à l'O3 sont-elles des lettres rédigées par les clients ou des résumés/références de projets préparés par le soumissionnaire?

Les références de projet demandées pour l'exigence obligatoire O3 doivent prendre la forme d'une lettre de référence signée par le client auquel les services ont été offerts.

c) Dans le cas de lettres de clients, comment la limite de 1 000 mots est-elle calculée?

La limite de 1 000 mots pour les lettres de référence de projets sera calculée à l'aide de la version électronique des documents fournis par les soumissionnaires. Elle inclura tout le texte, à l'exception des en-têtes et des notes de bas de page.